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OKRM/91/2023/Z/42

Volební období 9 (2022 – 2026)

Z Á P I S
ze 4. jednání kulturní komise rady města konaného dne 17. 4. 2023

Přítomni: Vladimíra Hrušková, Petr Kolář, Ladislava Krejčová, Dominik Kroutil, 
Mgr.  Michala Piskačová, Ph.D., Jiří Ptáček, Bc. Daniel Turek, Ing. Michal 
Voleník

Omluveni: Ing. Radim Beránek, Mgr. Hynek Látal, Ph.D., Michaela Šebková

Nepřítomni:

Hosté: Zuzana Kudláčková

Schválený program:

1. Úprava jednoletých grantů na podporu kultury.
Problematika se plynule přesunula i do následujícího bodu jednání. Bod 1 a 2 jsou společně 
zapsány v tomto bodu zápisu.
D. Turek přítomné členstvo KK seznámil s problematikou dotací města na podporu kultury 
a se záměrem jejich parametrických změn. Dle aktuální směrnice jsou víceleté dotace 
tříleté, tj. na roky 2024-2026.
Z. Kudláčková seznámila členstvo KK s výší alokace víceleté dotace o výši 6 miliónů 
korun a s cílem zajistit přechod tradičních žadatelů s totožnými každoročními projekty 
z jednoleté na tříletou dotaci. Termíny podání žádostí o obě dotace se nebudou překrývat, 
aby v případě neúspěchu žádosti o tříletou zůstala možnost požádat o dotaci jednoletou.
Byla zahájena debata o znění pravidel.
J. Ptáček upozornil na potřebu uvedení pravidel do souladu se Strategií rozvoje kultury 
a kreativních odvětví na období 2023–2035. Dále upozornil na nízkou alokaci a maximální 
výši obou dotačních programů v opatření Celoroční činnost, která neodpovídá nákladům 
celoročních činností kulturních institucí. Navrhuje alokaci i maximální výši podpory 
výrazně zvýšit. U víceletých dotací upozornil v Opatření 2 – Kulturní projekty na 
jednostrannou orientaci na podporu cestovního ruchu. Navrhuje tuto orientaci omezit. 
U jednoletých dotací pak navrhl, aby Opatření 5 – Publikace bylo rozšířeno o tištěné 
publikace jihočeských autorek a autorů v jiných žánrech (populárně-vědecká literatura, 
poezie, beletrie aj.), jelikož kulturní dotace oblast literatury jako jedinou dosud vylučovaly. 
Kompletní seznam jím navrhovaných změn přislíbil předložit na následujícím jednání KK. 
Komise se shodla na potřebě povinných a reálných rozpočtů jako příloh dotačních žádostí, 
jelikož se jedná o důležitý dokument pro posouzení žádosti. Součástí podkladů by měla být 
jednotná strukturovaná tabulka rozpočtu.   
Komise se na základě návrhu D. Turka shodla na vypuštění podpory online výstupů 
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a dalších mimořádných výjimek vyplývajících z proběhnuvší epidemie onemocnění 
COVID-19.
D. Turek přislíbil provést revizi o uznatelných a neuznatelných nákladů v pravidlech dotací.
M. Piskačová upozornila na přetížení kulturního odboru při administraci dotační agendy. 
Zdůraznila nutnost tento problém řešit v rámci reorganizace odboru kultury v souladu 
s akčním plánem vyplývajícím z přijaté Strategií rozvoje kultury a kreativních odvětví na 
období 2023–2035.   

2. Příprava víceletých grantů pro roky 2024-2026.
viz. předchozí bod programu

Vysvětlivka: v závorce je uveden výsledek hlasování (x - a,b,c), a = počet hlasujících pro, b = 
počet hlasujících proti, c = počet těch, kteří se zdrželi x = počet přítomných členů.

Datum příštího jednání KK bylo stanoveno na 22. 5. 2023 od 16:00 hod v Domě umění.
4. jednání kulturní komise rady města bylo ukončeno v 18:30 hod.

Soubor usnesení:

V Českých Budějovicích dne 17. 4. 2023

Zapsal(a): Jiří Ptáček, člen komise

Ověřil(a): Ing. Michal Voleník

Bc. Daniel Turek
předseda komise

v. r.

v. r.

v. r.




